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Bestyrelsesmøde d. 20.04.2021 kl. 19.00 – 21.00 

På Teams  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Det sørger man selv for   
Afbud fra: Maja og Tina  

 
 
PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 
og godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt. 
 

David  O/B 19.00 Referat fra sidst er godkendt. 
 
Ingen punkter til eventuelt. 

2. Trivselsmålingen 2021  
(Bilag 1) 
 

Mette  O/D 19.05  Vi laver trivselsundersøgelse på skolen fra den 3. – 24. 
maj og henviser til bilaget. Vores trivselsmålinger har i de 
sidste par år være meget flotte. Vi handler på 
trivselsundersøgelsen i det omfang der er behov for det.  
 

3. Timefordelingsplan  
- Præsentation af planen og 

prioriteringerne  
- Skoleplanen – præsenteres  
 

Mette/Ole  
  

O/D/
B 

19.15 Mette præsenterede og forklarede timefordelingsplanen, 
og baggrunden for hvordan den laves. 
Bestyrelsen sagde godkendte planen, og har tillid til at vi 
som ledelse har styr på lovgivning mm.  
Mette og Ole tjekker op på nogle detaljer. 
Skoleplanen blev præsenteret. Skoleplanen er et dokument 
der beskriver skolens hverdag og ledelsens prioriteringer 
for det kommende skoleår. Ole og Mette har deltaget i 
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flere fælles møder omkring dette, og sammen har de lavet 
en skoleplan for Gullestrup Skole.   
  

4. Overgang til 7. klasse  
Proces for klassedannelse, 
besøgsdage, faglig testning, 
overlevering mm.  
 

Mette   
 

O/D 19.35 Mette fortalte om de begrænsninger Corona har givet os i 
forhold til treskolesamarbejdet med Tjørring Skole og 
Lundgårdskolen.  
Mette delte sit arbejdsdokument omkring de overordnede 
principper for overgangen til Lundgårdskolen med 
bestyrelsen. Bestyrelsen nikkede ja, og Mette arbejder 
videre med dette.  
Når Coronarestriktionerne ikke længere er gældende, 
ønsker bestyrelsen at der igen sættes gang i de 
overgangsaktiviteter som vi tidligere har haft, samt at vi 
sammen med bestyrelserne fra Tjørring Skole og 
Lundgårdskolen arbejder med yderligere tiltag som ex.  
videopræsentation eller lignende. 
 

 
5. Skolefester og forældreforening 

- Ideer og muligheder   
 

 
David/Mette/Ole  

 
D/B  

  
19.50  

Historisk har skolefesterne givet et overskud på ca. kr. 
3000,- pr. skolefest, som kan bruges til klasserne. 
Amerikansk lotteri plejer at være en stor succes, men hvis 
det skal være, vil Mette gerne have at bestyrelsen tager 
over på bl.a. opgaven med at samle præmier ind.  
Punktet tages op på lærermøde. Der arbejdes videre med 
punktet på næste møde. 
 

6. Revidering af princip for 
klassedannelser i 
specialafdelingen.  
(Bilag 2) 

 

Mette  
 

D/B    
20.10  

Mette vil gerne have princippet revideret, så det stemmer 
overens med det der er virkeligheden.  
Bestyrelsen godkendte princippet.  

7. Corona-nyt  
- Test (elever og medarbejdere) 
- Elever  
- Lejrskole og ture ud af huset  
- Skole-hjemsamtaler  
  

Jan/Flemming/
Mette  
 

O  20.20  Vedr. Corona, vi tilbyder kvik-test 2 gange ugentligt til 
medarbejder og elever i 5. og 6. klasse som er fyldt 12 år.  
Vi har haft elever der er nære kontakter. I disse tilfælde 
kontakter vi kommunen og efterlever de til enhver tid 
gældende retningslinjer. 
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 Fra mandag uge 17 kan den klasse (5. eller 6.) der ikke 
møder til fysisk undervisning på skolen, komme ind på 
skolen til udeundervisning/fjernundervisning. Vi fortsætter 
dog som udgangspunkt med fjernundervisning hver anden 
uge, dog med en fast udeundervisningsdag og hvis vejret 
og undervisningens indhold tillader det, kan der suppleres 
med yderligere dage/halve dage.  
 
Vi bruger ekstra ressourcer i daginstitutionen grundet 
Corona, som forvaltningen har fortalt at de dækker. 
 
Skolepatruljen starter igen mandag i uge 17. 
 
Lejrskolen for 6. klasse og hyttetur/lejrskolen i 3. klasse 
bliver ikke til noget pt. Vi ved ikke om det bliver til noget 
grundet Corona. 
 
Skolehjemsamtalerne inviterer vi ind til. Nogle bliver 
fysiske og andre virtuelle. 
 

8. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.30  Formanden 
Der er udarbejdet og indsendt høringssvar vedr. 
lokalplanen. Yderligere har David mindet formanden for 
børne- og familieudvalget om vores tidligere høringssvar. 
Næste samrådsmøde er primo juni. 
 
Ledelsen 
Institutionen: Vi satser på at gul stue er tilbage i 
børnehaven igen medio maj, så får ”ende på vandskaden” 
Økonomien balancerer. 
Vi har pt en langtidssygemelding i børnehaven, og har 
ansat en vikar i stillingen. 
Forvaltningen har spurgt til hvor mange vuggestue- og 
børnehavepladser, vi kan have i nybyggeriet, og vi tager 
det som et tegn på, at der er flere børn på vej. 
 
 



 - 4 - 

Skolen: Vi afholder intro/hilse-på møde med den 
kommende 0. klasse den 3. juni 2021.  
Vi har ordblinde-pit med intensiv undervisning og har pt. 
en enkelt elev med.  
Ole er genvalgt som medarbejderrepræsentant til 
bestyrelsen, og Freddy er genvalgt som AMR.  
Der er lavet APV på skole og SFO, og vi afventer 
resultatet. 
 
Medarbejderne 
Der er afholdt valg til AMR og TR på skolen. De ”gamle 
blev genvalgt, men vi satser på naturlig fornyelse næste år. 
 
Pædagogerne har det godt på skolen med gul stue, men vi 
glæder os meget til at komme tilbage til børnehaven igen.  
 
 

9. Eventuelt og punkter til næste       
møde d.  

 

David  B 20.45 Til Næste møde:  
 
Revidering af princip vedr. skoleårets planlægning. 
 
Ingen punkter til eventuelt. 

10. Godkendelse af referat 
 

David  B 20.50   

 
 
   


